

Protokoll för UNF Kronoberg 12/4-2017

Närvarande: Emma Axelsson, Mina Karlsson, Jennie Rydén, Simon Pettersson, Felicia Grill, Emil Johansson och John Ferner.

Närvarande utan rösträtt: Pontus Oskarsson

Plats: Vattentorget

1. Öppnande av mötet

Emma öppnar mötet.

2. Fastställande av föredragningslistan

Mötet beslutar

ATT fastställa föredragningslistan.

3. Lägesrunda

Vi går en lägesrunda runt bordet.

4. Föregående protokoll

Mötet beslutar

ATT lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Val

a. Protokolljusterare

Jennie föreslår sig själv till protokolljusterare.

Mötet beslutar

ATT välja Jennie till protokolljusterare.

b. Uppdragsloggsförare

Emil föreslår sig själv till uppdragsloggsförare.

Mötet beslutar

ATT välja Emil till uppdragsloggsförare.

c. Parkeringsvakt

Mina föreslår Simon till parkeringsvakt.

Mötet beslutar

ATT välja Simon till parkeringsvakt.

6. Föreningar

a. UNF 38 kamratkretsen

Emma och Noëmi har bytt föreningar som de är kontaktpersoner för, så numera är Emma kontaktperson till UNF 38 kamratkretsen. Det var en aktivitetsgrupp som lånade UNF-rummet och lånade i den 8-9 april. Annars har det inte hänt så mycket.

b. UNF Womba Womba

Womba ska starta en studiecirkel och har börjat ha after work på torsdagar.

c. UNF Soberlan

Soberlan hade ett LAN den 7-9 april. Det var lyckat. Dom har haft sitt första möte och alla datum för LAN under året är satta. Dom har hjälpt till på Junis lan och det gick bra.

d. UNF Future

UNF Future har inte haft årsmöte i år. Det finns 22 medlemmar varav 3 betalande. Det finns en till förening i Lessebo som har 21 restanta medlemmar. Mötet tycker det känns onödigt att ha två föreningar i samma ort som inte har haft årsmöte i år, och önskar att slå ihop dem till en fungerande förening. Det finns idag tre personer i Lessebo som vill vara aktiva i UNF, och de ska gå UNFaren i helgen. Emma och Jennie får i uppgift att kolla med dom om dom vill ha en egen förening, och sedan får dom ta det därifrån.

e. UNF Wadajir

Wadajir startades i november 2016, dom har haft verksamhet som dom har sökt pengar ifrån från styrelsen. Dom har nu sökt mer pengar för att åka i väg på en cup till Kalmar under valborg. Vi har skickat info om att dom kan få bidrag från Växjö kommun.

Wadajir är ute efter en bättre lokal att ha på Araby. Dom vill ha förutsättningarna för att starta upp en fritidsgård. Vi diskuterar hur vi ska hjälpa dom att uppnå detta mål.

Mina är intresserad av att hjälpa Wadajir att hitta en lokal, dock känner hon att hon inte har kunskapen att göra detta ensam. Emil säger att han tillsammans med Mina kan ha ett första möte för att se vad dom önskar att ha för lokaler.

f. UNF Tillsvidare

Dom har varit på en FSS och har startat en studiecirkel om Skam. Den 17 april ska dom ha en arbetsdag.

7. Utskott

a. AU

AU har inte haft något riktigt möte ännu, eftersom det är lite svårt när alla inte är i samma tidszon. Vi diskuterar om vi ska gå vidare med detta tillsammans med DS. Tills Noëmi har bättre kontakt borde arbetsutskottet inte ta några beslut. John föreslår att vi ska hitta en "vikarie" tills Noëmi kommer hem. Dock är det många som vill sitta i AU och det är en onödig diskussion att ha för en så kort period. Mötet kommer inte fram till något. Vi diskuterar i vilka fall en inte borde rösta och när en är jäv. Jobbar en för en organisation, sitter i en föreningsstyrelse eller sitter med i en planeringsgrupp så borde en inte vara med och ta beslut. Man får själv hålla koll på när man anser sig vara jäv i ett beslut.

Tillsvidare

Dom har bett om dispens för att skicka in föreningsbidraget efter sista dagen, då dom har arbetsdag den 17 april. AU har diskuterat lite olika alternativ. Antingen få dispens, bara få dispens på protokollet eller inte få dispens alls. Vi i styrelsen anser det inte vara ett så stort problem att protokollet inte är inskickat för deras arbetsdag, och bestämmer att Tillsvidare måste skicka in föreningsbidraget i tid, men att de kan fixa protokollet på arbetsdagen.

Wadajir

Wadajir har skickat in en ansökan om att dom ska åka till Kalmar på cup. John känner att han inte är så pass involverad så att han kan ta beslut om detta. Emil går igenom ansökan som Wadajir har skickat in. Vi i styrelsen diskuterar kring ansökan. Emils förslag är att ta reda på hur många dom är som ska åka och kolla vad det kostar att åka tåg och sedan lägga på 1000 kr för matkostnader.

Mötet beslutar
ATT ge UNF Wadajir 4000 kr.

b. D-rådet

Emil har pratat med Julia Nilsson, som har blivit invald till IOGT-NTOs distriktsstyrelse, och uppmanat dom att välja representanter.

c. JUNF

Från Junis är det Ebba Folcker, Mathilda Linderos och Lovis Eckeskog som är valda. Simon tar tveksamt på sig att kolla med några som kan vara representanter från UNF. Vi borde dock ha någon mer. Jennie tar också på sig att kolla på detta. Det ska vara klart tills arbetsdagen.

d. Övriga utskott

Emil kollade över arbetsplanen för att se vilka utskott vi skulle kunna vara i behov av för att enklare kunna uppnå arbetsplanen. Dom utskott han anser kan behövas är kommunikation och påverkan. Emma anser att kommunikation borde vara internt och att påverkan kan involvera andra medlemmar också. Förslagsvis så borde vi bestämma vilka utskott vi vill jobba med på arbetshelgen.

Junis distriktsstyrelse kommer in och föredrar om ett ekonomiutskott. Vi säger att vi kommer att prata mer om detta på vår arbetsdag. Vi uppmanar även Junis att välja representanter till D-rådet.

8. Fritidsgården

Lessebo kommun har sagt upp fritidsgården från och med den 1/8-2017. Vi har fått förfrågan om att ha fritidsgården öppen under sommaren. Han som kommer att driva fritidsgården är intresserad av att köpa våra saker ute på fritidsgården.

Det finns ett visst intresse av att vara där under sommaren, men det kan också vara svårt att ha den öppen då med tanke på att det är svårt att få dit personer som kan jobba.

Vi hade behövt inventera vad vi har på fritidsgården samt kolla upp värdet på sakerna. Vi borde också kolla om våra föreningar är intresserade av saker vi äger på fritidsgården.

Mötet beslutar
ATT inte ha fritidsgården öppen under sommaren.
ATT vi ska inventera sakerna på fritidsgården.
ATT vi ska kolla med våra föreningar om dom är intresserade av sakerna som finns på fritidsgården.

9. Kursgården

Dom har möte den 24 april. IOGT-NTO skulle egentligen ha tagit beslut om ägandeskapet med kursgården på sitt DÅM. Emil ska se till att dom tar beslut på deras första DS-möte.

10. Ekonomi

Emil föredrar ekonomin. Budgeten ligger i vår drive-mapp.

11. Verksamhetsutvecklare

a. Pontus

Det har inte hänt så mycket sedan förra mötet. Pontus kommer inte vara med på kongressen i år. Vi går igenom målen som är kopplade till Pontus. Vi får reda på hur det blir med Pontus sjukskrivning den 24 april.

b. Emma

Emma har skickat in sin veckorapport. Beroende på hur det blir med Pontus sjukskrivning så är Emmas arvodering oklar.

12. Strategi för effektiva möten

John och Pontus har haft en diskussion om våra långa möten och att man borde försöka göra det mer effektivt. Är Pontus med på våra möten är vi 9 stycken och det blir mycket diskussioner då. Förslagsvis så borde vi jobba med rapporter som man läser innan mötet. Det är viktigt inte ”plocka bort” den demokratiska processen. Vi skulle också kunna uppdragsge att folk plockar fram olika förslag till mötet. Problemet som kan uppstå är att alla inte läser rapporterna innan mötet. Vi borde tillsätta någon som kan komma fram med ett förslag.

John föreslår Pontus till att vara med och skriva ett förslag.

Emma föreslår John till att vara med och skriva ett förslag.

Mötet beslutar

ATT välja John och Pontus till att skriva ett förslag till effektivare möten.

Förslagsvis så ska alla rapportpunkter kunna skrivas innan. Föregående protokoll borde kunna skrivas innan mötet.

Förslagsvis borde vi ha skrivit ihop en text när större beslut ska tas. Vill man att folk ska vara informerade så skriver man ihop ett förslag och påpekar att det borde läsas innan mötet. Dom borde ta fram en plattform och verktyg kring hur detta ska arbetas med.

13. Arbetsplan/årsplan

Vi borde följa upp arbetsplanen på varje möte. Vi har en årsplan som gäller till och med sista juni som vi borde gå igenom detta på arbetshelgen.

14. Verksamhetsgrupper

Det går bra för de flesta grupperna. Några kommer på UNFaren. Grupperna har börjat bli medlemmar i UNF också. Emma har pratat med NBV angående bidrag och vi kommer att få ganska mycket i bidrag från dom.

15. Kontaktperson

Emma och Noëmi borde byta förening som dom är kontaktpersoner för officiellt.

Mötet beslutar

ATT Noëmi är kontaktperson för UNF Wadajir och Emma är kontaktperson för UNF 38 kamratkretsen.

Mina och Simon har gått igenom systemet för kontaktpersonerna och kom fram till att dom är nöjda med hur det ser ut i dagsläget.

16. Valborg

Vi går igenom hur intresset för valborg ser ut. Simon, Patrik och John är intresserade av att planera valborg.

17. Växjö pride

Isak skrev att vi behövde meddela om vi är intresserade av att hjälpa till på Växjö Pride. Dom undrar om vi är intresserade att driva drinkbaren för efterfesten. Det är samma helg som DSSen, men dock så finns det fler människor som vi tror är intresserade.

Felicia tar på sig att kolla med folk om dom är intresserade av att vara med och blanda drinkar på Växjö pride.

18. Samarbete med NBV

Emma har haft möte med Vera på NBV. Emma har fått koll på vilka olika bidrag vi kan få och vad vi kan rapportera. Vi kommer inte att kunna ha studiecirkel i styrelsemöte då det är interna saker. Vi går igenom vilka föreningar som i dagsläget kan ha studiecirkel.

NBV ska ha en föreningsutbildning den 22 april. Dock är det samma helg som Junis har sin teaterfestival på Wendelsberg. Dom ska även ha en verksamhetskonferens den 16 maj. Man kan söka en samverkanspeng och samverka med andra organisationer, dock får det inte vara något samarbete med samma organisation. Pontus undrar om man kan ha en politikerfrukost och kunna söka pengar för det från NBV. Man kan söka en summa för att kunna dra in internet. NBV ska ordna en inspirations och samverkansresa. Det är den 13-14 maj. Den 20 maj har NBV sin cirkelledarutbildning.

Varje kontaktperson borde taidare att det är föreningsutbildning, cirkelledarutbildning och att framföra att föreningar borde jobba mer med studiecirkel.

19. Värkning

Emma har haft kontakt med rektorn på Fagrabäckskolan. Dock har han semester nu. NBV har nya lokaler i Strömsnäsbruk och dom tycker att vi borde värva där. Pontus har blivit uppdragsgiven att boka skolor. Han vill att vi i styrelsen ska bestämma datum. John har pratat med någon på Fagrabäckskolan om att få en heldag där vi skulle ha chansen att prata med alla elever. Detta gäller Not-tillägget. Enligt årsplanen så har vi bestämt vart vi ska värva. Vi borde tänka på vår framförhållning när vi bokar och det hade varit bra om vi har några värvningar inplanerade. Felicia föreslår att vi ska doodla kommande värvningar. Jennie tar på sig att doodla och sedan är det upp till hela styrelsen att sprida doodlen till andra medlemmar.

20. Parkeringskort

Patrik har påbörjat att designa parkeringskortet. Vår logga borde vara med på den. Vi skickar förslag till Patrik. Parkeringskortet ska vara klara 1 maj. Förslagen skickas in innan den 17 april.

21. UNF:aren

Kronoberg ska ha en UNFaren till helgen själva efter att Jönköping och Skaraborg hoppade av igår. Planeringsgruppen har läget ganska bra under kontroll. Hittills är det 7 stycken anmälda. Vi kan få ett bidrag från NBV för våra studietimmar. Emma har pratat med förbundet och dom betalar en minibuss som täcker vår resa under helgen.

22. Arbetshelg

John, Jennie och Pontus är ansvariga för arbetshelgen. Gruppen borde få i uppdrag att komma ut med info om tider och plats. Vi kan tidigast börja kl 17.00 på fredagen. Vi kommer gärna inte hem försent på söndagen, förslagsvis runt kl 17.00.

23. Distriktsstyrelsesamling

Majoriteten av styrelsen är anmälda. Vi går igenom lite vilka tider som vi kan åka. Vi avvaktar med att boka resa tills alla vet när dom kan åka.

24. Folknykterhetsvecka

Varje kontaktperson får i uppgift att prata med sina föreningar. 38:an ska genomföra en ölköpskontroll under veckan. Egentligen skulle Pontus stötta dom, men vi i styrelsen tycker inte att han borde fokusera på det. Emma är intresserad av att hjälpa till. Det kommer fram ett förslag att göra bidragssystemet enklare inför denna vecka. John och Emil tar på sig att jobba med ett förenklat bidragssystem.

Mötet beslutar

ATT vi ska dela ut 500 kr per aktivitet.

25. Val av ombud till KLANs årsmöte

Årsmötet är den 20 april och Emil är intresserad av att vara ombud.

Emil nominerar sig själv.

Emma nominerar sig själv som andre ombud.

Mötet beslutar

ATT Emil och Emma är ombud.

26. Irma

Jennie, Simon och Mina har inte en Irma-utbildning. John tar på sig att hålla i en utbildning.

27. Nycklar

Vi har i dagsläget 2 nycklar ute och har 1 till gratis nyckel att ta ut. Vi diskuterar huruvida folk ska ha nycklar och om vi ska köpa till nycklar eller om vi ska nöja oss med de 3 vi har. Felicia och John har nycklar som inte räknas på UNF Kronoberg
Emma är intresserad av att ha nyckel.
Mina är intresserad av att ha nyckel.
Emil är intresserad av att ha nyckel.
Jennie är intresserad av att ha nyckel.
Simon är intresserad av att ha nyckel.
Vi diskuterar hur vi vill göra med nyckelfrågan. Frågan går lite över styr och vi tycker att Noëmi borde vara med när vi tar ett beslut.

Mötet beslutar

ATT bordlägga frågan till arbetsdagen.

28. Studiecirkel

Vi bordlägger frågan.

29. Sommarläger

Emma har sökt pengar från Bång för 2 projekt. Vi fick avslag för värvningskampanjen. Vi fick godkänt på sommarlägret. Detta är bara preliminärt, men chansen är väldigt stor att vi kommer att få pengarna.
Förslagsvis försöker vi hitta en planeringsgrupp.
John tar på sig att hitta en planeringsgrupp.

30. Övrigt

a. Rapport till förbundet

Vi behöver skicka in protokoll från distriktsårsmötet. John ser till att protokollet blir inskickat.

b. Rapport till Bångs stiftelse

Vi behöver skicka in handlingar till Bångs för att få godkänt på ansökan. Emma och Emil är ansvariga för detta.

c. Discoutrustningen

John och Emil har gått igenom discoutrustningen och önskar att få köpa lite mer saker så att den är komplett och så att den går att hyra ut.

Dom vill ha mandat att kunna köpa saker för 5000 kr, som är budgeterat för discoutrustningen.

Mötet beslutar

ATT John och Emil får tillgång till budgetposten som är på 5000 kr och köpa saker så att vi kan hyra ut discoutrustningen mer.

31. Kommande möten

Nästa möte är arbetshelgen.

Förslag på möte efter arbetshelgen är den 30 maj kl 17.00.

32. Avslutande av mötet

Emma avslutar mötet.

Emma Axelsson -Ordförande

Felicia Grill- Sekreterare

Jennie Rydén - Protokolljusterare
